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Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

Sänd stadsdelsnämndens sammanträden på 

webben! 
Svar på skrivelse från Anki Erdmann (V) och Leo Ahmed (V) 

 

 

Förslag till beslut 

Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen. 

 

 

 

 

Olle Johnselius 

stadsdelsdirektör           Verner Stadthagen 

               administrativ chef 

 

Sammanfattning 

Anki Erdmann och Leo Ahmed, båda (V), föreslår i en skrivelse att Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnds sammanträden ska webbsändas.  

 

Förvaltningen har tagit del av erfarenheter från Norrmalms stadsdelsnämnd som 

t.o.m. september 2012 sänt sex nämndsammanträden på webben. De senaste två 

sändningarna har vardera följts av ca 20 personer.  

 

Även Farsta stadsdelsnämnd har under hösten börjat webbsända sina sammanträ-

den. Hittills har två sammanträden sänts. Inför år 2013 ska en utvärdering göras.  

 

I början av 2000-talet hade f.d. Kista stadsdelsförvaltning webbsända nämndsam-

manträden. Efter ett par år slutade dock Kista stadsdelsnämnd med sändningarna. 

Antalet tittare – ca 20 - ansågs inte motivera kostnaderna.  

 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning anser att stadsdelsnämndens sammanträden för 

närvarande inte bör webbsändas. När stadens erfarenheter finns i större omfattning 

kan ett nytt ställningstagande göras.  
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Skrivelsen från V 2012-04-19 

Skrivelsen från Anki Erdmann och Leo Ahmed, båda (V), återges i sin helhet. 

 

”Sänd stadsdelsnämndens sammanträden på webben! 

 

Samtliga partier i stadsdelsnämnden säger sig vilja förbättra kontakten mellan väl-

jarna och nämndens politiker.  Ofta är det glädjande många som kommer till 

nämndens öppna sammanträden och ställer frågor till nämnden och förvaltningen 

under den öppna frågestunden och en del stannar kvar och lyssnar till diskussio-

nerna på nämndsammanträdet.  Men betydligt många fler är säkert intresserade av 

lokala politiska frågor men har svårt att vara på plats när nämnden sammanträder. 

 

Det är viktigt att erbjuda stadsdelens invånare fler möjligheter att följa vad som 

händer på nämndens sammanträden och vilka beslut som fattas. 

 

Norrmalms stadsdelsnämnd har börjat sända sina sammanträden på webben.  Man 

kan antingen följa sammanträdet ”live” eller titta på det senare via hemsidan.   

 

Betydligt många fler av stadsdelens invånare kan på detta sätt följa vilka beslut 

som fattas och vad de olika partierna står för.  Lokaltidningarna skulle säkert på ett 

mera heltäckande sätt rapportera om de frågor nämnden diskuterar och fattar be-

slut om.  De skolklasser som inom samhällskunskap diskuterar lokaldemokrati 

skulle kunna bilda sig en uppfattning om nämndens verksamhet.  Listan kan göras 

längre. 

 

Vi föreslår att Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd ska följa exemplet från Norrmalm 

och börja webbsända nämndens sammanträden.”    

 

Förvaltningens synpunkter  

I skrivelsen föreslås att nämndens sammanträden ska sändas på webben. 

 

Stadsdelsförvaltningen får inledningsvis konstatera att – i enlighet med person-

uppgiftslagen – ska såväl allmänhet som nämndens politiker, förvaltningens tjäns-

temän och inbjudna föreläsare lämna sitt medgivande för att filmning och ljudupp-

tagning ska kunna ske. Medgivandet bör vara skriftligt. Mot den bakgrunden anser 

förvaltningen att det blir praktiskt ogörligt att webbsända allmänhetens frågestund. 

Däremot är det möjligt att webbsända den öppna delen av nämndsammanträdena. 

Dock måste sändningen tillfälligt avbrytas om någon medverkande (politiker, 

tjänsteman eller inbjuden föreläsare) som inte lämnat sitt medgivande yttrar sig. 

Juridiska avdelningen inom stadsledningskontoret har konsulterats. 

 

Förvaltningen har tagit del av erfarenheter från Norrmalms stadsdelsnämnd som 

t.o.m. september 2012 sänt sex nämndsammanträden på webben. En uppföljning 
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har gjorts av Norrmalms stadsdelsförvaltning. De senaste två sändningarna har 

vardera följts av ca 20 personer.  

 

I början av 2000-talet hade f.d. Kista stadsdelsnämnd webbsända nämndsamman-

träden. Efter ett par år slutade dock denna nämnd med sändningarna. Antalet titta-

re – ca 20 - ansågs inte motivera kostnaderna.  

 

Även Farsta stadsdelsnämnd har under hösten börjat webbsända sina sammanträ-

den. Hittills har två sammanträden sänts. Den senaste direktsändningen sågs av ca 

70 tittare. Det är okänt hur många av dessa som var tjänstemän från den egna för-

valtningen. Farsta stadsdelsnämnd har beslutat att sända höstens sammanträden 

och därefter görs en utvärdering.  

  

Utifrån uppgifter från Norrmalm beräknar förvaltningen att årskostnaden för att 

webbsända Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträden uppgår till ca 100 tkr. 

Företrädare för Farsta stadsdelsförvaltning uppger att sändningskostnaden per 

sammanträde uppgår till ca 11 tkr, vilket innebär en årskostnad om ca 120 tkr.    

 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning anser att stadsdelsnämndens sammanträden för 

närvarande inte bör webbsändas. När stadens erfarenheter finns i större omfattning 

kan ett nytt ställningstagande göras.  

   

 

___________________________ 


